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ÅRSMÖTE: STORMVÄGENS RADHUSSAMFÄLLIGHETSFÖRENING 
  

Tid: onsdag 20/2 2013 kl. 18.30 - 21.00  

Plats: Björkskataskolans matsal 

 
1. Årsmötets öppnande 

Föreningsordförande Peder Rönnbäck hälsar välkommen och förklarar mötet öppnat. 

 

2. Val av ordförande samt sekreterare vid årsmötet  
Stig-Arne Nordström valdes till mötesordförande och Maria von Below till 

mötessekreterare. 

 

3. Upprättande av förteckning över närvarande medlemmar  
Förteckning upprättades enl. bil. 1. 

 

4. Val av två justeringsmän tillika rösträknare  
Valda blev Karin Vestin och Lars Wiik 

 

5. Fråga om kallelse behörigen skett samt fastställande av dagordning  
Kallelse har skett på behörigt sätt enl. stadgarna enl. bil. 2. 

 

6. Styrelsens årsredovisning  
Föreningsordföranden Peder Rönnbäck redovisade styrelsens förvaltningsberättelse 

för 2012 enl. bil. 3. 

 

Synpunkt framlades från en medlem ang. om det verkligen är lämpligt att upphöra 

med besök till nyinflyttade, men styrelsen anser att när hemsidan är helt färdig 

kommer all behövlig info för en nyinflyttad att finnas där, och kompletterat med 

grannsamverkan anser styrelsen att detta är tillräckligt. 

 

Synpunkt framlades ang. större användning av webbhotellet för att t.ex. kunna ta del 

av årsmöteshandlingar där, samt att som ett alternativ till inlämning av 

mätarställning i pappersform kunna lägga in sin mätarställning digitalt direkt i ett 

dokument. 

 

Föreningskassören Hanna Hjelm redovisade resultat- och balansräkning för 2012 enl. 

bil. 4. 

 

Särskilt belystes att underhållsbehov fortfarande finns, i första hand 

garagefasader och vägar på området. 

 

De nya eluttagen i garagen finansierads med banklån då vi fick bra rörlig ränta, och 

kan då dessutom då göra extra amorteringar om vi önskar. 

 

Diskussion uppstod ang. förutsättningarna för att få en utökning av driftbidraget 

från kommunen, men frågan anses vara genomlyst flera gånger under åren och det 

finns inte mer att hämta i ärendet. 
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7. Revisorernas berättelse  
Föreningsrevisor Åsa Cullberg föredrog revisorernas berättelse enl. bil. 5. 

 

8. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen  
Årsmötet beviljade styrelsen ansvarsfrihet för 2012. 

 

9. Val av styrelseordförande & styrelseledamöter  
Val genomfördes enl. valberedningen förslag, bil. 6. 

 

10. Val av styrelsesuppleanter  
Val genomfördes enl. valberedningen förslag, bil. 6. 

 

11. Val av revisor och suppleant  
Val genomfördes enl. valberedningen förslag, bil. 6. 

 

12. Val av valberedning  
Årsmötet valde Håkan Tornberg Ann-Louise Martin och Andreas Nilsson till 

valberedning för 2013. 

 

13. Framställan från styrelsen om inriktningsbeslut angående kabel-tv-nätet. Nu 
gällande avtal med Comhem gäller till 2015-02-28. Styrelsen hoppas att så många 
som möjligt av medlemmarna kommer till mötet för att delta i en diskussion som kan 
leda till ett inriktningsbeslut som styrelsen kan arbeta utifrån, underlag enl. bil. 7. 

 

Diskussionen mynnade ut i följande två inriktningsbeslut att jobba vidare med: 

 

- I befintliga gemensamhetsanläggningen tillhandahålla de  

marksända kanalerna, ”Minimialternativet” 

 

- Föreningen betalar inkoppling för samtliga som inte redan har fiber inkopplad, då 

får vi ett eget nät med individuell valmöjlighet, ”Solidaritetsalternativet” 

 

14. Förslag till budget för år 2013, inkl arvoden & avgifter samt debiteringslängd  
Föreningskassören Hanna Hjelm redovisade förslag till budget och debiteringslängd 

för 2013 enl. bil. 4 samt bil. 8, vilka mötet fastställde. 

 

15. Information från styrelsen angående avtal, underhåll och övriga åtgärder  
Föreningsordförande Peder Rönnbäck informerade om att elavtalet med Lule Energi 

löper ut vid årsskiftet, samt att kommande underhåll i första hand handlar om 

garagefasader och omläggning av gator. 

 

16. Övriga ärenden  
Inga övriga ärenden. 
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17. Avslutning  
Föreningsordföranden Peder Rönnbäck tackade för visat intresse och avslutade 

årsmötet. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Stig-Arne Nordström, Mötesordförande Maria von Below, Mötessekreterare 

Luleå 2013-03-   Luleå 2013-03- 

 

 

 

 

 

Karin Westin, justeringsman  Lars Wiik, justeringsman 

Luleå 2013-03-   2013-03- 


